
توانستیم واحد بانوان بازرگان
را در اتاق بازرگانی قزوین راه

اندازی کنیم
مهندس مهدی عبدیان رئیس اتاق بازرگانی قزوین، به مناسبت روز
خبرنگار با دعوت از اصحاب رسانه ضمن تجلیل از آنها گزارشی از
مهمترین برنامه های این اتاق در دوره جدید مدیریت خود ارائه کرد.

عبدیان در خصوص تعامل با رسانه ها و آزادی عمل بیشتر برای حضور
خبرنگاران در اتاق بازرگانی قزوین تصریح کرد:من با کسی مشکلی
ندارم چون سیاسی نیستم و درب اتاق به روی همه رسانه ها باز است و
محدودیتی ندارید اما انتظار داریم در نشست های تخصصی و جلسات
کمیسیون ها و نشست های مرتبط مانند جلسات ستاد تسهیل و رفع موانع
تولید و هر جایی که برای گره گشایی از صنعت برنامه ای هست نیز

حضور پیدا کرده و فقط به مصاحبه مطبوعاتی اکتفا نکنید.

رئیس اتاق بازرگانی قزوین تاکید کرد: در حمایت از خبرنگاران هم
آمادگی داریم نسبت به برگزاری کلاس های آموزشی اقدام کنیم. در روز
اول ریاست خود در اتاق بازرگانی اعلام کردم که شفافیت و اتاق شیشه
ای را در این اتاق عملیاتی و هر سه ماهه یک گزارش به رسانه ها
ارائه خواهیم کرد که به تعهد خود عمل کردیم و این نشست نیز در

همان راستا برگزار شد.

این فعال اقتصادی در ادامه گفت: در قبل از انتخابات این دوره
متعهد شدیم برای بانوان فضایی مهیا شود که این وعده را عملی
کردیم و با تعیین خانم غفوری به عنوان مشاور بانوان توانستیم

واحد بانوان بازرگان را در اتاق راه اندازی کنیم.

رئیس اتاق بازرگانی قزوین تصریح کرد: کمیسیون های تخصصی یکی از
بازوهای اتاق بازرگانی محسوب می شود که در این راستا تاکنون شش
کمیسیون تخصصی و یک کمیته راه اندازی و برای هر کدام از آنها
نیروی ثابتی از همین مجموعه تعیین شده تا کارها با نظم خوبی

دنبال شود.

وی بیان کرد:  با داشتن بیش از ۳۶۰۰ واحد تولیدی با پروانه که
اگر حتی ۵۰ درصد آنها هم فعال باشد زیبنده نیست که حدود ۴۰۰ کارت
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بازرگانی که ۲۵۰ کارت آن عضویت است در اتاق بازرگانی داشته باشیم
لذا حتما باید انگیزه و فرصت هایی ایجاد شود تا افراد بیشتری

کارت بازرگانی گرفته و جایگاه اتاق را ارتقا بخشند.

مهندس عبدیان گفت: بدنبال ایجاد شرایط راحت و سهل تر و تشویق
هایی برای صدور کارت بازرگانی هستیم و با ایجاد یک واحد صدور
کارت بازرگانی آمادگی داریم در کمتر از ۲۴ ساعت اگر مدارک

متقاضیان کامل باشد این کارت را صادر  و تحویل دهیم.

وی در پایان گفت: یکی از چالش های ما بدهی باقیمانده از دوره قبل
اسـت و حـدود ۱۳میلیـارد و ۶۰۰ میلیـون تومـان تـراز مـالی اتـاق
بازرگانی قزوین منفی است و بدهی داریم که باید آن را پرداخت

کنیم.


